

# 俄勒冈州 3 日精华游 (O3)

## Oregon Premium 3-day Tour

DATES 日期	SINGLE OR DOUBLE 单人或双人	THRID 第三人同房	FOURTH 第四人同房	SINGLE ROOM EXTRA CHARGE 单人间另加
(5/15, 5/29, 6/12- 2021 年)	FROM LA 洛杉矶出发 \$358/PPL	FROM LA 洛杉矶出发 \$228/PPL	FROM LA 洛杉矶出发 \$228/PPL	\$100/ROOM

**Mandatory: \$40/person, including Redwood National and State Parks, Crater Lake National Park, Burney Falls and Fuel Surcharge**

### 第一天：舊金山 – 納帕谷 – 海紅木國家森林 – 神木步道 – 藍湖

早上從舊金山灣區出發，前往世界聞名的葡萄酒產地—納帕谷，享受開懷暢飲納帕美酒的獨家行程！午後抵達海紅木國家森林，一覽全世界最高的生物！參天的海紅木森林充滿靈氣，讓您不由感歎造物的神奇！看車子從樹洞中穿過，神木步道健行，深吸大自然的的味道！夜宿藍湖市區。

#### Day1 San Francisco – Napa Valley – Redwood National Forest – Founders Grove – Blue Lake

Depart from San Francisco Bay Area this morning, and head to the most famous wine country – Napa Valley. Enjoy the exclusive wine tasting tour! Arrive at Redwood National Forest in the afternoon and sightsee the tallest creature on the planet – Coastal Redwood, large enough for a car to go through the tunnel in its trunk! Arrive at Founders Grove and hike in the magnificent Forest of Giants! Stay overnight in Blue Lake.

酒店：Blue Lake Casino Hotel 或同級

### 第二天：神奇海岸線 – 海紅木國家公園 – 火山湖國家公園 – 克拉马斯瀑布

沿著 101 公路北上，欣賞美國最迷人的海岸線。海紅木國家公園擁有 37 英里的原始海岸線，澎湃的浪花，嶙峋的礁石，茂密的海紅木森林，憨態可掬的海獅海豹無不讓人心曠神怡。午後抵達火山湖國家公園，火山湖由 7000 年前的一次猛烈的火山噴發留下火山口，積雪雨水匯入所形成。她是全美國最深最美的湖，是一生之中必看的景點，炫目的藍寶石色充滿著神秘氣息，宛若人間仙境！夜宿克拉马斯瀑布。

#### Day2 Mystery Coastline – Redwood National Park – Crater Lake National Park – Klamath Falls

Drive through Redwood National Park, the undeveloped 37-mile coastline within it is home to surging waves, bizarre rocks, wildlife, and surrounded by Giant Redwoods! Arrive at Crater Lake National Park in the afternoon, the Deepest Lake in America! The crater was formed by a volcanic eruption 7000 years ago and filled in with melting snow and rain water. The sapphire blue lake is simply magical and breathtaking, it's one of the things you must see in your life! Stay overnight in Klamath Falls.

酒店：Days Inn Eugene 或同級

### 第三天：伯尼瀑布 – 日晷橋 – 舊金山

早上前往伯尼瀑布，加州最美麗的瀑布！這裡絕對會讓您有超乎想象的驚喜，連老羅斯福總統都盛讚伯尼瀑布為“世界第八大奇跡”。午後來到日晷橋，橋身為玻璃做成，雄偉的橫跨在薩克拉門托河上，日晷橋是當之無愧的一件藝術品！傍晚返回舊金山灣區，結束我們精彩難忘的俄勒冈 3 天精华游。

#### Day3 Burney Falls – Sundial Bridge – San Francisco

Drive to Burney Falls in the morning, the most beautiful waterfall in California! It will certainly bring you an unexpected big surprise! Even President Roosevelt describes Burney Falls as “The 8<sup>th</sup> Wonder of the World!” Drive to Sundial Bridge. Made of glass, the Sundial Bridge crosses above the Sacramento River, and is absolutely a piece of work of art. Return to Bay Area in the evening and finish our pleasant 3-day Oregon premium tour.